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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Aida Hadzialic (S)

2015/16:102 Gymnasieelevers undervisningstid 

Skolverket har i en rapport (2015:422) som nyligen presenterades intervjuat 
skolledare och lärare på gymnasiet om huruvida deras elever verkligen får den 
undervisningstid de har rätt till. I rapporten hävdar nio av tio huvudmän och 
rektorer att eleverna får den undervisningstid som skollagen föreskriver, men 
då lärarna på skolorna intervjuas framträder en annan bild. Enligt lärarna 
redovisas inte inställda lektioner och var tionde lärare menar att inställda 
lektioner inte heller kompenseras i efterhand. 

För att eleverna ska lyckas i sina studier och kunna uppnå goda studieresultat är 
det rimligt att de får den undervisningstid de enligt lag har rätt till. Rapportens 
resultat är därför oroande. 

 

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga statsrådet Aida Hadzialic. Vilka 
åtgärder avser statsrådet att vidta med anledning av rapporten och för att 
säkerställa att gymnasieelever får sin lagstadgade undervisningstid 
tillgodosedd?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-10-07
Besvaras senast
2015-10-14 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


